
Title (en)
ACTUATING ASSEMBLY

Title (de)
BETÄTIGUNGSANORDNUNG

Title (fr)
ENSEMBLE ACTIONNEUR

Publication
EP 4249708 A1 20230927 (DE)

Application
EP 23163527 A 20230322

Priority
DE 102022202808 A 20220322

Abstract (en)
[origin: CN116791985A] The invention relates to an actuation device (7) for a vehicle, comprising at least one detection unit (71) and an actuation
surface (22.5) which can be moved relative to the detection unit (71) to actuate at least one vehicle function, the movable actuation surface (22.5)
having a magnetic component (MK), and the detection unit (71) comprising at least one sensor unit (213), the magnetic component (MK) being
arranged in the actuation surface (22.5), and the sensor unit (213) being arranged in the actuation surface (22.5). The sensor unit (213) and the
magnetic component (MK) are aligned with each other in such a way that an actuation, in particular a movement, of the actuation surface (22.5)
causes a change in a magnetic field, which can be detected by the sensor unit (213).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Betätigungsanordnung (7) für ein Fahrzeug, umfassend zumindest eine Erfassungseinheit (71) und eine relativ
zur Erfassungseinheit (71) bewegliche Betätigungsfläche (22.5) zur Betätigung zumindest einer Fahrzeugfunktion, wobei die bewegliche
Betätigungsfläche (22.5) eine magnetische Komponente (MK) aufweist, und die Erfassungseinheit (71) zumindest eine Sensoreinheit (213) umfasst,
wobei die Sensoreinheit (213) und die magnetische Komponente (MK) derart zueinander ausgerichtet sind, dass eine Betätigung, insbesondere eine
Bewegung, der Betätigungsfläche (22.5) eine Veränderung eines von der Sensoreinheit (213) erfassbaren Magnetfeldes bewirkt.
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